
 
Termijnagenda d.d. 4 maart 2025 

 

ID Onderwerp Soort Portefeuillehouder Geplande 

raadsvergadering 

Toelichting Aangeleverd? 

300 Afvalbeleid Voorstel Harm Scheepstra  28-05-24: Omdat het college de integrale 

afweging over de beheerplannen in samenhang 

met de begroting en hierbij ook in samenhang 

met het GWRP en kostendekkingsplan afval wil 

voorleggen aan de raad is de planning 

aangepast. De beheerplannen, het GWRP en 

kostendekkingsplan afval worden verplaatst 

naar de vergadering van 7 november 2024.   

24-09-24: Geplande besluitvorming is nu 12-12 

(ipv 7-11).    

21-10-2024: Geplande aanlevering van de 

stukken wordt maart 2025. Momenteel is de 

organisatie bezig met het opstellen van het 

afvalbeleid en het onderzoek naar voor- en na 

afvalscheiding. Het kostendekkingsplan is 

gerelateerd aan deze onderwerpen.   

18-02-25: Het kostendekkingsplan afval wordt 

samengevoegd met het raadsvoorstel 

afvalbeleid. De planning is nog niet bekend 

(was eerst besluitvorming op 3 april). 

Nee 

165 Telecomverordening Waterland 

2023 

Voorstel Harm Scheepstra  Heeft relatie met aanvulling op VFL i.v.m. 

ondergrondse infrastructuur    

04-04-2023: Planning is later i.v.m. latere 

inwerkingtreding Omgevingswet. Verplaatst 

van mei naar december.    

Nee 



20-11-2023: Wordt doorgeschoven naar 

februari.   

11-12-23: Dit moet 7 maart zijn 

(voorbereidende behandeling op 29 februari).  

06-02-24: Wordt verschoven van 7 maart naar 

16 mei.    

22-03-24: Het opstellen van deze verordening 

ligt bij een externe adviseur. Het laatste overleg 

vindt 4 april plaats, dus de voorbereidende 

vergadering van 25 april komt te vroeg. 

Vandaar dat dit onderwerp een maand wordt 

opgeschoven naar juni.    

03-05-24: Het externe bureau kan het 

document pas in mei aanleveren. Dit is er de 

reden van om dit punt te verschuiven naar 

september 2024.  15-08-24: Geplande 

besluitvorming wordt 14-11 (ipv 26-9).    

24-09-24: Geplande besluitvorming is nu 12-12 

(ipv 14-11).   

11-11-2024: Geplande besluitvorming 

verschoven naar 30-01-2025, mede vanwege 

het feit dat nog een laatste toets moet 

plaatsvinden.   

24-12-24: De stukken zullen begin januari nog 

net niet gereed zijn. De geplande 

besluitvorming is nu 6 maart.    

29-01-25: Er worden nog wat juridische zaken 

uitgezocht. Het is daardoor nog niet duidelijk 

wanneer dit voorstel naar de raad komt. 

362 Uiteenzetting over de precieze 

regels splitsen stolpboerderij 

RID/memo Ton van Nieuwkerk 06-03-2025  Ja 



361 Weigering aanvraag 

omgevingsvergunning Camping 

Aandammergouw 10 

Voorstel Ton van Nieuwkerk 06-03-2025  Ja 

356 Rekenkamer DoeMee-onderzoek 

energiebesparingsplicht 

 Astrid van de 

Weijenberg 

06-03-2025  Ja 

355 Zienswijze financiële verordening 

2024 GGD 

Voorstel Astrid van de 

Weijenberg 

06-03-2025  Ja 

354 Beleidsplan 2025-2028 

Veiligheidsregio Zaanstreek-

Waterland 

RID/memo Marian van der 

Weele 

06-03-2025  Ja 

334 Uitvoeringsagenda verkeer en 

vervoer 2025-2029 

Voorstel Harm Scheepstra 06-03-2025  Ja 

328 Gewijzigde financiële verordening 

2023 

Voorstel Ton van Nieuwkerk 06-03-2025  Ja 

326 Uitvoering tractieplan 2024 RID/memo Harm Scheepstra 06-03-2025  Ja 

325 Definitieve evaluatie mobiel 

recyclepunt 

RID Harm Scheepstra 06-03-2025  

 
 
 

Ja 

321 Actieprogramma sport en bewegen RID Harm Scheepstra 06-03-2025  Ja 

296 Verordening controle financiële 

beheer en organisatie 

Voorstel Ton van Nieuwkerk 06-03-2025  Ja 

230 Omgevingswet: Plan van aanpak 

actualiseren Omgevingsvisie 

Waterland 

RID Ton van Nieuwkerk 06-03-2025   

 
 
 
 
 
 
 
 

Ja 



185 Integrale aanpak burgerparticipatie RID Marian van der 

Weele 

06-03-2025 11-12-23: Februari is niet haalbaar. Nieuwe 

datum volgt nog (de geplande datum is daarom 

een fictieve).    

18-01-24: Nieuwe planning is besluitvorming in 

juni.    

18-04-24: Medio juni leveren de studenten, die 

ook de fracties interviewen, hun 

onderzoeksverslag in. Deze worden verwerkt in 

het advies. Daarom is de nieuwe planning voor 

de besluitvorming de raad van september.    

12-8-24: Het wordt een RID.    

31-10-24: De stagiair is nog bezig met zijn 

stageopdracht. Het RID wordt nu in januari 

verwacht.     

21-01-25: Dit RID is nu in de afrondende fase. 

Nieuwe planning: 6 maart 2025. 

Nee 

157 Businesscase tijdelijke woningen  Ton van Nieuwkerk 06-03-2025  

 

Ja 

366 Uitvoeringsprogramma 2025 

Omgevingsdienst IJmond 

RID/memo Astrid van de 

Weijenberg 

03-04-2025  Nee 

365 Wijziging gemeenschappelijke 

regeling Ombudsman 

Metropoolregio 

Voorstel Marian van der 

Weele 

03-04-2025  Nee 

363 Informatie van HHNK over niet 

door laten gaan wegenoverdracht 

RID/memo Harm Scheepstra 03-04-2025 Tijdens de raadsvergadering van 30 januari 

deed wethouder Scheepstra, namens het 

college de toezegging informatie van HHNK 

naar de raad te sturen over de betekenis en het 

effect van de aangenomen motie 256-28 over 

het stopzetten van de onderhandelingen over 

de wegenoverdracht van HHNK. De 

verwachting is dat deze informatie binnen 4 à 5 

weken naar de raad gestuurd kan worden. 

Nee 



360 Uitvoeringsprogramma 

duurzaamheid 

RID Astrid van de 

Weijenberg 

03-04-2025 Dit RID werd aangekondigd in RID 345-417 over 

onderzoek subsidie Duurzaamheidsfonds voor 

maatschappelijke organisaties 

Nee 

347 Rekenkameronderzoek preventie 

jeugd en gezin 

 Astrid van de 

Weijenberg 

03-04-2025 Dit betreft een rekenkameronderzoek, als 

bedoeld artikel 10, lid 1 van het reglement van 

orde. Agendering staat nu gepland voor de 

voorbereidende raad van 27 februari. Op 6 

maart is het mogelijk om eventueel moties in te 

dienen.    

17-02-25: Het onderzoeksrapport ligt nu bij het 

college voor het bestuurlijk wederhoor. We 

verwachten de bestuurlijke reactie in de week 

van 3 maart. Het kan dan worden geagendeerd 

voor de raadscyclus van 27 maart/3 april. 

Nee 

333 Actieplan verkeersveiligheid 

binnenstad Monnickendam 

(kaderstelling) 

 Harm Scheepstra 03-04-2025  Nee 

186 Plan van aanpak herinrichting 

gemeentehuis 

RID Marian van der 

Weele 

03-04-2025 19-01-24: Wordt verplaatst van maart naar 

december. Omdat dit een collegebevoegdheid 

betreft zal dit een RID worden.   

21-10-2024: Geplande oplevering van het RID 

wordt maart 2025 (was behandeling in 

raadsvergadering 12-12-2024). 

Nee 

368 Aankoop locatie Hoogkamplaan 3 

t/m15 

Voorstel Ton van Nieuwkerk 15-05-2025  Nee 

357 Zienswijze begroting 2026 Twiske-

Waterland 2025 

Voorstel Harm Scheepstra 15-05-2025  

 
 
 
 
 
 

Nee 



172 Verordening Leerlingenvervoer Voorstel Astrid van de 

Weijenberg 

15-05-2025 21-04-23: Vanwege beperkte ambtelijke 

capaciteit en een gewijzigde prioritering wordt 

dit voorstel niet in Q2 voorgelegd. We streven 

ernaar om in Q1 2024 met een aangepaste 

verordening leerlingenvervoer te komen die 

ingezet kan worden met ingang van schooljaar 

2024-2025.    

20-2-24: De huidige verordening voldoet nu 

nog. Daarom heeft dit nu niet de hoogste 

prioriteit. Wordt een jaar opgeschoven.    

27-02-25: De nieuwe planning is besluitvorming 

in mei (ipv april), zodat de Adviesraad Sociaal 

Domein gekend wordt in haar rol. 

Nee 

364 Zienswijze begroting 2026 

Omgevingsdienst IJmond 

Voorstel Astrid van de 

Weijenberg 

19-06-2025  Nee 

358 Zienswijze begroting 2026 

Veiligheidsregio Zaanstreek-

Waterland 

Voorstel Marian van der 

Weele 

19-06-2025  Nee 

340 Voortgangsrapportage 

implementatie en start 

parkeerbeleid binnenstad 

Monnickendam 

 Harm Scheepstra 19-06-2025  Nee 

338 Wegenoverdracht 

Hoogheemraadschap Hollands 

Noorderkwartier 

Voorstel Harm Scheepstra 19-06-2025 Dit voorstel is van tafel, na het aannemen van 

motie 256-28, die het college oproept per 

direct te stoppen met de inspanningen over 

wegenoverdracht. 

n.v.t. 

337 Beheerplan Binnenhaven Voorstel Harm Scheepstra 19-06-2025  Nee 

335 Gebouwenbeheerplan Voorstel Harm Scheepstra 19-06-2025  Nee 

359 Actualiseren APV inclusief 

uitwerking motie vuurwerk 

Voorstel Marian van der 

Weele 

10-07-2025  Nee 

341 Verordening gegevensverstrekking 

basisregistratie Waterland 2025 

Voorstel Marian van der 

Weele 

10-07-2025  Nee 



339 Huisvestingsplan 

Onderwijshuisvesting Bernard 

Nieuwentijt College 

Voorstel Astrid van de 

Weijenberg 

10-07-2025 Tijdens de voorbereidende vergadering van 23 

januari gaf wethouder Van de Weijenberg aan 

dat vóór de zomer het huisvestingsplan voor 

wat betreft het Bernard Nieuwentijt College 

naar de raad wordt gestuurd. De rest van het 

integraal huisvestingsplan volgt later. Wanneer 

dat precies is, is nog niet bekend.     

 

Bij dit voorstel wordt de volgende toezegging 

betrokken (d.d. 23 januari 2025, tijdens de 

voorbereidende vergadering):  Het college zegt 

toe de volgende twee technische vragen van 

het CDA over de met betrekking tot Bernard 

Nieuwentijt College schriftelijk te 

beantwoorden:  

a.De vraag over hoe het huidige (en straks 

nieuwe) IHP zich financieel verhoudt tot de 

noodzaak en de benodigde middelen om iets te 

doen voor het BNC (n.a.v. de tabel op blz. 37 

van het IHP);  

b.De suggestie over eventuele ruimte met de 

afschrijvingstermijn in het geval er een nieuw 

duurzaam, toekomstbestendig schoolgebouw 

wordt gebouwd. 

Nee 

330 Herijking leerwerkbedrijf Voorstel Astrid van de 

Weijenberg 

10-07-2025  

 
 
 
 
 
 
 

Nee 



245 Beleidsplan Economie Voorstel Harm Scheepstra 10-07-2025 20-07-23: Het bedrijfsleven in Waterland heeft 

behoefte aan een visie op EZ (icm toerisme en 

recreatie) voor de langere termijn (10 jaar), 

met 2- of 4 jaarlijkse uitvoeringsprogramma’s. 

Gelet op de capaciteit en de kennis binnen de 

organisatie komen wij tot de conclusie dat wij 

daar externe hulp en deskundigheid bij nodig 

hebben. Momenteel wordt daarvoor de 

uitvraag geformuleerd, waarna opdracht kan 

worden verleend. Wij verwachten in het 1e 

kwartaal van 2024 met de resultaten daarvan 

te komen.   

22-02-24: Door personele wisselingen wordt de 

economische visie pas dit jaar opgepakt. Het 

beleidsplan is naar verwachting voor het einde 

van het jaar gereed om in het college en raad 

behandeld te worden (was eerst april 2024).   

24-06-24: Het project (zie ook praktische visie 

op toerisme en recreatie ID 199, dat tezamen 

met dit onderwerp wordt opgepakt) is later van 

start gegaan dan beoogd. Hierdoor is de 

planning gewijzigd. De verwachting is nu dat in 

Q1 van 2025 het stuk behandeld kan worden in 

het college. Daaropvolgend zal de behandeling 

in de raad hopelijk eind Q2 2025 zijn. 

Nee 

199 Praktische visie op toerisme en 

recreatie 

Voorstel Harm Scheepstra 10-07-2025 24-06-24: Het project (zie ook beleidsplan 

economie ID 245, dat tezamen met dit 

onderwerp wordt opgepakt) is later van start 

gegaan dan beoogd. Hierdoor is de planning 

gewijzigd. De verwachting is nu dat in Q1 van 

2025 het stuk behandeld kan worden in het 

college. Daaropvolgend zal de behandeling in 

de raad hopelijk eind Q2 2025 zijn. 

Nee 



342 Sportaccommodatieplan Voorstel Harm Scheepstra 18-09-2025  Nee 

336 Groenvisie Voorstel Harm Scheepstra 18-09-2025 Hierbij wordt betrokken de afdoening van de 

volgende toezegging (d.d. 2 november 2023): 

Het college zegt toe om, wat betreft 

groenonderhoud, extra aandacht te hebben 

voor beeldbepalende en toeristische plekken 

en daar bij de volgende voortgangsrapportage 

op terug te komen  18-02-25: Wordt verplaatst 

naar september (was juni) ivm langere 

voorbereiding actualisatie. 

Nee 

231 Beleidsplan Sociaal Domein Voorstel Astrid van de 

Weijenberg 

18-09-2025 10-12-24: De herijking Onderwijsvisie 2020-

2025 zal bij het beleidsplan worden betrokken.   

27-02-25: Het beleidsplan schuift door naar 

september (was maart) omdat er eerst een 

klankbordavond wordt georganiseerd om de 

raad meer inzicht in het Sociaal Domein te 

geven (aangenomen motie 106-424). Inzicht in 

de wettelijke taken, knoppen en bezuinigingen 

en daaruit volgende keuzes zijn van invloed op 

het beleidsplan. 

Nee 

344 Beheerplan openbare verlichting Voorstel Harm Scheepstra 13-11-2025  Nee 

343 Beheerplan buitensport Voorstel Harm Scheepstra 13-11-2025  Nee 

367 Integraal veiligheidsplan Voorstel Marian van der 

Weele 

11-12-2025 Bij dit voorstel wordt de volgende toezegging 

betrokken (d.d. 8 september 2022): Het college 

zegt toe in het eerstvolgende beleidsplan 

bench marks toe te voegen, om een beeld te 

krijgen van de hoogte van de online veiligheid. 

Nee 

345 Beheersverordening gemeentelijke 

begraafplaatsen 

Voorstel Harm Scheepstra 11-12-2025  

 
 
 
 

Nee 



144 Nota gebied overstijgende kosten Voorstel Ton van Nieuwkerk 11-12-2025 Vervolg op analyse impact woningbouwopgave 

op voorzieningen (mogelijkheid tot kosten 

verhaal)  23-10-23: Gaat naar maart 2024. Dit 

moet verder uitgewerkt worden en hiervoor is 

nog geen capaciteit.    

06-02-24: Wordt verschoven van 7 maart naar 

26 september.   

06-08-24: De geplande besluitvorming is nu 14 

november (ipv 26 sep), omdat er nog 

gesprekken worden gevoerd over de te kiezen 

richting.    

01-10-24: We zitten in de afrondende fase 

waarin besloten zal worden of we een 

dergelijke nota kostenverhaal gaan starten of 

dat de argumenten om het niet te doen 

zwaarder wegen. Dan pas weten we of en 

wanneer dit onderwerp in de raad wordt 

besproken.    

04-02-2025 – Uit de analyse voor het wel of 

niet starten van een nota kostenverhaal is 

vooralsnog onvoldoende duidelijk geworden 

dat dit, op dit moment, een grote meerwaarde 

heeft voor de gemeente Waterland om direct 

in te voeren. Besloten is om via een extern 

advies te kijken naar verbetering van de huidige 

inhoud van de nota grondbeleid en een 

actualisering en mogelijke uitbreiding met het 

oog op kostenverhaal onder de Omgevingswet. 

De verwachting is dat hierin een besluit zal 

worden gemaakt in het 3e/ 4e kwartaal 2025. 

Nee 

317 Uitkomsten nieuw 

woonruimteverdeelsysteem 

Stadsregio Amsterdam 

RID Ton van Nieuwkerk 01-01-2027 Het RID is aangekondigd in de beantwoording 

schriftelijke vragen D66 (253-411) n.a.v. 

inspreker over uitzichtloze woonsituatie 

Nee 



 


